
Bestyreslsesmøde d. 6. maj 2025 
 

 
Deltagere: Sasha, Ida, Tayna, Joan, Pia og Kristina 
Fraværende: ingen 
Referent: Kristina 
 
 
Punkt 1 
Personalesituation: Joshua har pga dansk lovgivning ikke mulighed for at arbejde på SØS alligevel.  
Jose er startet som planlagt d. 1/5, han er godt i gang med at lære stedet og opgaverne at kende. Hils på ham 
og ønsk ham velkommen når i møder ham i stalden. 
Vi leder efter en anden som erstatning for Joshua. 
Lejligheden ved rytterstuen står pt. ledig – Joshua skulle have været flyttet ind i den. Vi arbejder på at leje 
den ud til anden side.  
 
Punkt 2: 
Græsfolde: der bliver lavet folde på græsarealet mellem åen og den store udendørsbane. Skriv til Ida hvis du 
er interesseret i at din hest får græstid. 
 
Punkt 3: 
Der bliver snarest indkøbt flere vandtanke så vi kan undgå tomme tanke bla op til weekenderne. Disse bliver 
fyldt af personalet.  
 
Punkt 4: 
Ridelejr:  
Ungdomsudvalget, ridelærerne og Ida har haft planlægningsmøde, det meste er på plads. Lejren bliver 
afholdt d. 3.-6 juli.  
 
Punkt 5 
Ind- og udluknings tiderne ændres pr. 1/6 2025 til kl. 8-14 for alle heste. Der bliver ikke mulighed for 
særaftaler. Skal din hest på fx sygefold, kontakt da bestyrelsen.  
 
Punkt 6 
Husk at perioden hvor der skal vaskes og males bokse er startet pr. 1/5  
Der bliver indkøbt materialer som stilles i teknikrummet som kan benyttes. Ida er ansvarlig for dette – skriv 
til hende hvis der mangler noget, så der hele tiden er noget på lager.  
 
 
Punkt 7 
Ved kurser fremover, skal klubben have 10% af undervisningsprisen. 
 
 
 
Referat Godkendt dd af bestyrelsen.  
 
 


